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Styrelsemöte	  
När	   Onsdag	  19/8	  kl.	  19.15	  
	  
Var	   Hos	  Nadja	  Ben	  Ammar	  

Närvarande	   Maria	  Holmberg	  Forslund,	  ordförande	  
	   Jesper	  Svensson,	  kassör	  
	   Pernilla	  Vangenmo,	  sekreterare	  
	   Nadja	  Ben	  Ammar,	  suppleant	  
Inte	  närvarande	  
	   Susanne	  Wedberg,	  suppleant	  
	  
Föregående	  protolkoll	  
	  
Diskuterat	  och	  godkänt.	  
	  
Ekonomi	  
	  
Samfällighetsavgiften	  bygger	  på	  budgeten	  som	  beslutas	  på	  årsstämman	  och	  kan	  i	  och	  med	  det	  
variera	  från	  år	  till	  år.	  Därför	  ber	  vi	  er	  att	  vara	  noga	  med	  att	  betala	  rätt	  avgift.	  Det	  blir	  för	  mycket	  
administration	  för	  kassören	  då	  det	  i	  vissa	  fall	  fortfarande	  betalas	  in	  fel	  summa.	  
	  
Aktiviteter	  och	  uppdrag	  
	  
Vi	  kommer	  inom	  en	  snar	  framtid	  att	  beställa	  en	  filmning	  och	  kontroll	  av	  avloppsrören	  på	  ”stora”	  
gården	  för	  att	  få	  en	  uppfattning	  av	  om	  och	  i	  så	  fall	  när	  en	  ny	  spolning	  bör	  genomföras.	  Vi	  
återkommer	  om	  tidpunkt	  för	  detta.	  
	  
Det	  gick	  ut	  en	  förfrågan	  i	  ordförandens	  brev	  inför	  sommaren	  angående	  fartgupp.	  Eftersom	  det	  inte	  
har	  kommit	  in	  några	  synpunkter	  eller	  svar	  från	  medlemmarna,	  så	  kommer	  styrelsen	  nu	  på	  prov	  sätta	  
upp	  några	  fartgupp	  på	  våra	  gårdar.	  
	  
Nästa	  styrelsemöte-‐	  Torsdag	  17	  september	  kl.	  19:00	  hos	  Susanne	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Söndag	  25	  oktober	  kl.19:00	  hos	  Jesper	  
	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Måndag	  23	  november	  kl.	  19:00	  hos	  Maria	   	  
	  
	  
Vid	  protokollet	  	  
Pernilla	  Vangenmo	  


